

《单词百科:termite是什么意思?termite怎么发音?termite的解释和用法》

英语单词termite是什么意思?termite怎么读?termite怎么发音?简答网为您整理了termite的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



termite怎么读

termite的读音:[t :ma t]

termite的意思

1、n.白蚁;

termite的近义词

1、insect n.昆虫;

2、white ant n.白蚁;蟹;

termite的双语例句

1、To explore damage of kidney function in workers exposed termite control drugs Chlordane and arsenic compound.

探讨职业性接触含氯丹、砷化合物的灭蚁药物对作业人员肾功能的影响。

2、Macrotermes barneyi Light is a major termite in Anhui, infesting forest trees and reservoir dame.

黄翅大白蚁是安徽危害林木、水库堤坝的主要蚁种。

3、The cable has the characteristic withstanding water, oil, sunshine , mice and termite.

具有防水、防油、防日晒、防鼠、防白蚁啃咬等性能。

4、To 1 % imidacloprid powder , the termite had first toxicant transmitting ability , but nearly not to 0.25 % imidacloprid powder.

白蚁对1%的吡虫啉均有一级传毒能力, 0.25%的吡虫啉基本上无一级传毒能力。

5、The company was established in 1979, formerly of the State and County termite control.

本公司成立于1979年, 前身为化州县白蚁防治所。

6、It is resistant to fire and water and free from corrosion, termite attack and rotting.

它耐火、耐水且不被侵蚀、不遭白蚁攻击,不腐烂。

7、The termite control was also probed into further in this text.

本文还进一步探讨了白蚁的防治方法。

8、He brought a termite into the O . R . And spat on a surgeon.

他把白蚁带到手术室. 还和主治医生发生争吵。

9、Termite often destroys wood.

白蚁经常破坏树木。

10、Mick Pearce , a Zimbabwean architect living in Melbourne, has been inspired by the

humble termite.

墨尔本的津巴布韦设计师从不起眼的白蚁那里都得到了灵感.

11、 A PRELIMINARY STUDY ON THE BEHAVIOR AND CONTROL OF SUBTERANEAN TERMITE, COPTOTERMES FORMOSANUS SHIRAKI (ISOPTERA: RHINOTERMITIDAE)

家白蚁的生活习性及其防治方法的研讨 (白蚁目, 鼻白蚁科)

12、 a termite colony

白蚁群

13、 The chemical composition of the essential oil of orientalis and its resistance to termite were studied.

研究了侧柏枝叶精油的化学组成及其与抗蚁性的关系.

14、 Pearce , a Zimbabwean architect living in Melbourne, has been inspired by the humble termite.

居住在墨尔本的津巴布韦建筑师, 由卑微的蚂蚁产生了灵感.

15、 To explore the level of liver function damage in workers exposed termite control drugs.

探讨职业性接触氯丹、含砷化合物灭蚁药物对作业人员肝功能水平的影响.

以上是简答网为您整理的termite怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于termite

的用法、termite的释义、termite

的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/termite>